



Indkaldelse til Gruppebestyrelsesmøde
Den 15. marts 2023 kl. 18.00 i Grøndals kirken

Dagsorden

1. Indledning og velkomst ved Lene
2. Valg af referent
3. Protokol
4. Beretninger fra enhederne – bliver udsendt inden mødet og skal godkendes. Spørgsmål kan stilles.
5. Orientering fra kirken/menighedsrådet
6. Sommerlejr
7. Arbejdsdag i Knasten
8. Knasten – forbedringer – hvor langt er vi?
9. Økonomi/regnskab
10. Generalforsamling
11. Loppemarked i kirken den 25.3.2023
12. Agitation/medlemskampagne
13. Bankospil 10.5.2023
14. Fremtidige møder
15. Evt

Til stede på mødet var: Lene, Camilla, Thomas, Pia, Plys, Pernille, Merete, Bambi, Ditte, Christa, Malene, Ulla og Mai.

Ad. 2:

Camilla vil fremover være referent.

Mai tager referat fra mødet d. 15/3.

Ad. 4:

Alle beretninger er taget til efterretning.

Spire: Der er fokus på at skaffe medlemmer fra Rødkilde Skole, men er også fra Katrinedal Skole og Tagensbo Skole via bl.a. kampagnerne 'Den lille spejderuge' og 'Spejd med pigerne'

Smutterne: Smutterne er sårbare på ledersituationen, da de kun er 2 faste ledere. Malene og Bambi vil meget gerne hjælpe til ved sygdom, fravær mv.

Troppen: Det går godt med patruljerne og Rovdyrene er OK med at være sammen med nye ledere.

Augusta: Nyt medlem, Plys.

Gruppen: Vi er nu 86 medlemmer, hvilket er 4 mere end ved sidste gruppebestyrelsesmøde.

Ad 5:

Kirken er pakket ind i stillads, da den skal vedligeholdes og males. Stilladset forventes at være der til september.

Vi må gerne sætte faste rør i buskskabet ved sideindgangen til vores beachflag.

Det store kor vil rykke i kirkerummet, da de får nye mødetider.

Ulla vil tage fat i koret vedr. brug af køkkenet og at lukke døren til kirkerummet. Koret skal være i kirken indtil 2026.

Ad. 6:

Spire og smutter skal på MUST lejr på Næsby centret d. 12.-14.maj.

Vi skal blive bedre til at kigge på prisen for lejre fremadrettet, så det ikke bliver høje lejrpriser hvert år.

Ad. 7:

Tak til alle der gav en hånd med og hjalp til på arbejdsdagen.

Ad. 8:

Malene får fat i tømreren for at indhente tilbud for udskiftning af vinduer og døre i første omgang, men får også et tilbud til udskiftning af vinduer, døre og tag der kan bruges på sigt. Tilbuddet skal indhentes hurtigt og sendes til Plys snarest, da vi skal nå at lave en ansøgning til Den A.P.

Møllerske Støttefond inden 30/4 2023.

Vi har fået ny forsikring.

Vi er ikke enige med Islev gruppe vedr. bålhytte. De ønsker ikke en bålhytte, men vi gør.

Kunne man arbejde med et forslag til Islev om at få en 3. gruppe med i ejerskabet? Dette skal der arbejdes videre med.

Ad. 9:

Regnskabet er godkendt.

I løbet af 2023 skal vi køre regnskab, kontingent og betalinger for ture ind i medlemssystemet. Det er en tung manuel proces, men fremadrettet bliver det godt og vil kunne lette mange arbejdsgange for os.

Pia vil gerne fortsætte med at være kasserer ét år endnu.

Ad. 10:

Generalforsamling holdes d. 19/4. Indkaldelsen skal sendes ud d. 19/3. Lene er ansvarlig.

Punkter til dagsordenen til generalforsamlingen: OK benzin kort og løb/aktivitet vedr. pigespejdertech.

Vi skal være opmærksom på at referatet fra generalforsamlingen skal udarbejdes og underskrives inden for én uge efter generalforsamlingen.

Ad. 11:

Nyt koncept prøves af i gruppen ved at vi holder loppemarked.

Der er stadig ledige boder.

Ad. 12:

Der er medlemskampagne d. 26/4.

Vi opfordrer til at medlemmer i bestyrelsen kommer og bakker op om mødet og må også meget være ambassadører for spejderarbejdet.

Ad. 13:

Input fra bestyrelsen til fremtidige bankospil: Køb større/pænere præmier. Køb gerne flere ringlotteri, så alle får mulighed for at købe lodder og præmierne kan deles blandt flere.

Den overordnede evalueringen af julebankospillet i november 2022 anbefaler 7 bankospil og 800 lodder fremover.

Ad. 14:

Næste gruppebestyrelsesmøde bliver 13. september 2023 kl. 18 i Grøndals kirken.

Mai Emcken 23/3 2023.